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Michael Svatoš

MAP 2089 EU poslala peníze určené pro evropské děti
trpící rakovinou na Ukrajinu na válku s Ruskem!
Šokující náklady na finanční zabezpečení nových
Eurokratů! Děsící přiznání EU jak nové gigafactory
znečišťují pitnou vodu a ohrožují lidské zdraví!
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(1) Kolik bude stát výživa nových nastupujících úředníků a sekretářek
EU? Srovnání s platy českých lékařů. 

3. září 2024 rozpoutal na Slovensku Robert Fico obrovský skandál,
když obvinil lídra současné slovenské pro-bruselské opozice Michala
Šimečku, že jeho rodina jen v letech 2020 -24 vysála z veřejných
rozpočtů Slovenské republiky 676 000 EUR. A to pomocí rodinných
neziskovek a často nezákonným způsobem. Robert Fico veřejně
slíbil, že další vysávání Slovenska “Šimečky” zastaví, a samotného
Šimečku zbaví funkce podpredsedy slovenského parlamentu.

4. září 2024 nějakou absolutní náhodou zaslal předseda výboru
ENVI EU Antonio Decaro dopis  Johanu Van Overtveldtovi
(předsedovi rozpočtového výboru parlamentu EU), a v něm
požadoval mimořádné a dodatečné navýšení rozpočtových výdajů
EU pro rok 2025. Jedním z autorů těchto navyšovacích návrhů byl i
první pobočník Michala Šimečku, Martin Hojsík ze strany
Progresívne Slovensko. Hojsík je známý tím, že po Šimečkovi
“zdědil” lukrativní post místopředsedy evropského parlamentu.

Podle Hojsíkova požadavku ze 4. září 2024 obsaženého v
požadavcích Antonia Decara, (zde SECTION III – HEADING 3),
musí komise EU přijmout 5 nových úředníků, a na jejich výživu jen v
roce 2025 přidělit dodatečných 1.23 milionu EUR, respektive 30 750
000 CZK! Celkem jde o 3 nejnižší správce kategorie AD5, což je
základní nástupní kategorie do aparátu EU určená pro absolventy
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vysoké školy, (nejvyšší je AD16), a 2 asistentky AST3, což je
nejvyšší nástupní kategorie do aparátu EU určená pro asistenty,
(nejvyšší je AST11).

Jak vyplývá z Hojsíkova požadavku na výživu a zabezpečení práce
tří nastupujících úředníků EU, (nejde přitom o IT specialisty), a dvou
začínajících asistentek EU, po dobu příštího roku, bude třeba 102
500 EUR měsíčně, tedy 20 500 EUR na jednoho úředníka měsíčně.

512 500 CZK měsíčně potřebných podle Hojsíkova požadavku na
výživu jednoho nastupujícího bruselského začínajícího Eurokrata
přitom představuje souhrn základních platů 6 českých lékařů s praxí
32 let pracujících v nemocnici! Katastrofální stav českého
zdravotnictví, nedostatek lékařů, vyvolaný jejich nízkými platy, i
chystanou fialovou privatizaci nemocnic nedávno podrobně popsal
MUDr Jan Síla, poslanec za SPD. Brzy uvidíme, kdo z českých i
slovenských europoslanců toto finančně nemorální navyšování počtu
Eurokratů při hlasování podpoří, navzdory varujícímu stavu našich
zdravotnictví. 

(2) Brusel podle vlastního dokumentu poslal na Ukrajinu miliardy EUR,
které byly původně určené k odstranění životu nebezpečných zdravotních
rizik, které v zemích EU vyvolává začínající výroba nových lithiových
baterií. Bez těchto chybějících miliard přitom po celé EU hrozí vážná
poškození lidského zdraví i přírodního prostředí!

Dokument EU, který je jako příloha součástí dopisu Eurokrata
Antonia Decaro Eurokratovi Johanu van Overtveldtovi, obsahuje na
své poslední straně tento děsivý text:

Počet velkých továren na baterie pro elektromobily v EU roste. Tyto
továrny přitom během své výroby uvolňují do ovzduší i do vody
znečišťující látky, a to představuje významnou hrozbu nejen
přírodnímu prostředí, ale i lidskému zdraví. V některých členských
státech přitom místí úřady nemají dostatečné lidské ani finanční
zdroje, aby tomuto znečišťování zabránily. Někdy se v těchto státech
ani neprovádějí měření požadovaná zákonem, nebo se výsledky
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těchto měření nijak nevyhodnocují. Lidé žijící v blízkosti továren na
baterie si tak často ani nemohou uvědomovat rizika, kterým jsou
vystaveni.

A další vysvětlení, že tyto továrny na baterie, které se v EU nyní
podle direktiv Bruselu už stavějí, nejsou projektovány podle přísných
požadavků BAT, (= best available techniques/nejlepší možné
technologie),  jak bylo na začátku jejich výstavby schváleno, protože
směrnice BAT pro “baterkárny” ještě do teď nebyly vytvořeny ani
implementovány do zákonů jednotlivých zemí EU. Vytvoření těchto
směrnic BAT pro výstavbu “baterkáren” je však nemožné, dokud
není toto znečištění přesně změřeno, a medicínsky a
environmentálně vědecky vyhodnoceno. Zaměstnanci baterkáren a
obyvatelé žijící v jejich okolí tak nemají žádný nástroj, aby zjistili,
jakému nebezpečnému znečištění jsou vlastně vystaveni. Alarmující
je hlavně, že v okolí těchto baterkáren se ani nesleduje, jak
znečišťování, které produkují, ovlivňuje kvalitu místní pitné vody.  

V souvislosti s obsahem dopisu Eurokrata Decaro Eurokratovi van
Overtveldtovi, z něhož vyplývá, že zatím nelze posoudit dopady jaké
mají jednotlivé gigafaktory na znečišťování životního prostředí,
zejména zdrojů pitné vody, protože příslušné výzkumy ani technické
směrnice dosud nebyly provedeny, ani vytvořeny, je podivná aktivita
Fialovy vlády, která v Dolní Lutyni, přes odpor tamního obyvatelstva,
pokračuje v přípravách na výstavbu jihokorejské baterkárny. A tvrdí,
že studie, (podle neexistujících norem BAT, jak si píší Eurokrati 4.
září 2024), budou rychle provedeny! Jde přitom o stavbu v zátopové
oblasti, a v blízkosti chráněné ptačí oblasti a zóny Natura 2000! Když
si dva vysocí Eurokrati píší, že bez dodatečného výzkumu je zatím
zhola nemožné, posoudit jaký vliv mají gigafaktory na zdroje pitné
vody ve svém okolí. Je podle Fialy kupodivu nejlepší, postavit
gigafaktory rovnou v zátopovém území! 

Hlavním obsahem dopisu Eurokrata Decaro Eurokratovi van
Overtveldtovi je stížnost na zkrácení výdajů EU na zdravotnictví a na
ochranu životního prostředí o 1 miliardu EUR. Zkráceny, jak vyplývá

https://minutovezpravy.cz/clanek/stat-dal-pripravuje-gigafactory-v-dolni-lutyni/
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z příloh dopisu, byly dokonce i programy na řešení problémů
spojených s léčením rakoviny u dětí! A proč došlo k těmto krácením
výdajů z rozpočtu EU, je ještě zajímavější. Protože podle Alaxandra
Vondry potřebovala EU naléhavě přemístit 10 miliard EUR na
Ukrajinu. Peníze z výzkumu, jak zabezpečit ochranu před
znečišťováním životního prostředí novými gigafaktory, a peníze
určené na pomoc při léčení dětské rakoviny, tak byly poslány
Ukrajině na podporu války proti Rusku! Co k tomu dodat na závěr?
Tak to už je na Vás. 

Včera jsem se byl v Praze podívat na demonstraci hnutí JASAN.
Ještě jednou zdravím všechny, které jsem tam včera potkal. Záznam
z demonstrace najdete zde, na kanále YT Bureš. 

Je neděle 8. září 05.42 ráno. Naše analýzy čte odhadem nejméně
10 tisíc lidí denně. Kdyby každý přispěl desetikorunou měsíčně,
nebyly by starosti. Protože tomu tak není, a doba je zlá, o to víc
děkuji od srdce čtenářům, kdo nás i v dnešní těžké době podporují,
aby naše analýzy mohly i nadále pokračovat! Mail na mne
kpv0249@gmail.com 

Děkujeme Vám za pomoc! Vaše dary nám umožňují Vás informovat!
Demokracie umírá ve tmě! Bez informací se nemůžeme správně
rozhodnout, koho volit! Proto se snažíme informovat o všech!
Nesloužíme žádné straně ani hnutí. Pokud někoho podporujeme, jde
pouze o jednotlivé osoby, které osobně známe. Děkujeme, že naše
pořady sledujete a naše články čtěte. Naši činnost můžete podpořit
darem na účet 2902739284 / 2010, IBAN CZ79 2010 0000 0029
0273 9284, BIC FIOBCZPPXXX, Své platby prosím označte slovem
DAR. Děkujeme! Všechny překlady jsou volné a v kontextu

Poslední pořady:  S Ivanem Kratochvílem na TV Bureš o “Šílených
Ivanech”, pořad najdete zde.  U Petra Hájka na Protiproudu, pořad
najdete zde.  Na TV Bureš s Josefem Skálou pořad najdete zde.
Záznamy z Příčov na obou kanálech. 

https://www.euractiv.com/section/health-consumers/news/new-parliament-deplores-cuts-made-to-eu4health-programme-budget/
https://www.youtube.com/watch?v=rvoZDPLd9Pg
https://www.youtube.com/watch?v=1hZ0V6iX9Kw
https://www.youtube.com/watch?v=_gdgdXwa3Og
https://www.youtube.com/watch?v=vvHP8zjz-Xs
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